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Abstract (en)

The plate (1) has a head forming base whose upper part (1a) is provided with a cut for permitting an attachment of a display card on a linear axle,
where the base is extended from its lower part by using a meplate band (1b) having large length. Elastic strips (2) are fixed along the band by

molding, for locking a hand tool e.g. screwdriver, to a desired place, where the strips with different or equal length, are arranged parallelly between
them. Each strip has a head (2a) oriented from a side of the band, and a flexible part (2c) is arranged in an extension of another side of the band.

Abstract (fr)

La plaque présentoir support d'outils est remarquable en ce qu'elle comprend une base dont la partie haute (1a) présente une découpe pour
permettre son embrochement sur un axe du linéaire, ladite base se prolongeant par sa partie basse par une bande méplate (1b) de grande longueur
le long de laquelle est fixée, par moulage, une pluralité de brins élastiques (2) destinés a enserrer 'outil 2 main aux endroits désirés, et en ce que

la téte (2a) de chaque brin se trouve étre conformée avec la bande et la partie flexible (2c) du lien étant disposée en prolongement de ladite bande,
lesdits liens étant disposés paralléles entre eux et ayant des longueurs égales ou différentes.
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